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memo 
 

Aan : College, raad 
   
Van :  
   
Datum : 8 september 2009 
   
Onderwerp : Samenvatting campingoverleggen 2009 
   

   
(Voor een complete weergave van de campingoverleggen wordt verwezen naar de 

vergaderverslagen van 6 en 20 juli en 3, 17 en 31 augustus.) 

 

6 juli 2009  

Op alle campings1 is het seizoen tot dan toe rustig verlopen, op één incident na. Meerdere 

campings hebben wat problemen gehad met lastige Engelsen c.q. Ieren. Qua bezetting is 

het ook nog rustig op de campings; mogelijk een gevolg van de recessie. Camping  

ondervindt overlast van honden op het strandje. Er zijn meer bezoekers, omdat aan het 

gemeentelijke strandje nog niets is gedaan. Een probleem dat ieder jaar weer de kop op 

steekt bij camping  is het illegaal recreëren van campers. Ze zorgen ook voor 

veel afval. Afgesproken wordt om te zoeken naar een oplossing. Daarnaast wordt bij 

 hinder ondervonden aan buggy’s. Die blijken afkomstig van en een 

vaste route te volgen. Bij klachten kan gebeld worden. Een probleem dat speelt bij camping 

 is het parkeren op de Havenweg. Auto’s negeren het parkeerverbod aan de 

dijkzijde en kunnen hulpdiensten belemmeren. Hier wordt met regelmaat gehandhaafd. 

Verder blijkt het op alle campings soms wenselijk om bezoekers de toegang te ontzeggen. 

Hiervoor heeft  een format. Dit wordt aan de anderen gestuurd. Het meest 

effectief is om voor alle campings toegang te ontzeggen.  

 

20 juli 2009  

Het camperprobleem bij  kan mogelijk worden opgelost met een bord dat een  

verbod op nachtrecreatie aanduidt. Hierover wordt contact opgenomen met het Waterschap.  

De bezetting verschilt nu nog tussen de campings. Er wordt geconstateerd dat het seizoen 

steeds uitgerekter wordt en er niet meer echt van een korte, hevige periode kan worden 

gesproken. Op camping  is onlangs een motor gestolen. De in het vorige 

overleg gemelde overlast van buggy’s blijkt inmiddels te zijn afgenomen. De campingeige -

naren zouden graag zien dat er aandacht aan preventie wordt besteed, bijvoorbeeld door 

 
1 Campings: Anna-Friso, Molenhoek, de Paardekreek, Orisant, Roompot, Schotsman, Wilgenoord. 
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een beveiligingsbedrijf diensten in opdracht van de gemeente te laten verrichten. 

Burgemeester van Kooten geeft aan dat de overlastcijfers dan eerst in kaart zullen moeten 

worden gebracht. Zo ontstaat er een totaalplaatje, waaruit de behoefte van het voorstel dan 

eventueel blijkt. Er zouden dan gerichte projecten kunnen worden gestart. De gemeente 

wordt echter de komende tijd flink gekort door het Rijk en zal moeten bezuinigen. Het is dan 

ook maar de vraag of het voorstel haalbaar is.  

 

3 augustus 2009  

Het algemene beeld is dat het seizoen op alle campings nog steeds rustig verloopt. Veelal 

alle aanwezigen zitten volgeboekt. Camping merkt op dat het hen opvalt dat 

veel jongeren onder de 16 alcoholische dranken willen. Verder zijn de klachten van gasten 

toegenomen, vermoedelijk om reductie in geld te krijgen. De agressie van gasten aan de 

receptie is ook toegenomen. Camping  heeft het beleid om geen jongeren van 

het eiland toe te laten na een evaluatie herzien. Aan 1 persoon is de toegang ontzegd. Op 

de vraag van de politie of de toegang nu ook voor de rest van de campings is ontzegd wordt 

negatief geantwoord. Het camperbord bij  blijkt te werken. Men heeft nu een 

middel om de camperhouders ’s nachts te laten vertrekken en dit werkt prima. Wel wordt er 

nog steeds veel vuilnis door de campers achtergelaten. Camping  deelt mee dat het 

strandje inmiddels is opgeleverd en er gretig gebruik van wordt gemaakt, ook door de 

dorpsbewoners. Verder zou er op een terras in Colijnsplaat drugs worden gedeald. Volgens 

geruchten gaat het om een inwoner uit de gemeente. Het is belangrijk namen door te geven. 

Tot slot wordt opgemerkt dat de JOP wel een verkapt horecabedrij f lijkt te zijn. Verdere 

overlast van de JOP is er tot nu toe niet geweest. Camping  heeft een aantal 

weken geleden klachten van gasten gehad over geluidsoverlast ten tijde van een 

evenement bij de Haven in Kamperland. Er zijn geen klachten of controlerapporten bij de 

gemeente binnengekomen. Loco-burgemeester Van der Weele verzoekt dringend in 

voorkomende gevallen de milieuklachtenlijn te bellen. De heer  vraagt hoe het 

zit met de beveiliging bij evenementen, mag die ook door vrijwill igers worden uitgevoerd? 

De heer  legt uit dat de gemeente daar geen verantwoordelijkheid dan wel 

bevoegdheid in heeft. De politie geeft aan dat er veel diefstallen van motoren gemeld zijn. 

Verder was er een mishandeling op  en  De diefstal van 

(Duitse) kentekenplaten valt hem ook erg op.  

 

17 augustus 2009  

Op alle campings heerst het beeld dat het seizoen  tot nu toe nauwelijks excessen kent. Op  

camping  heeft men een campinggast die een hartstilstand had moeten reanimeren. 

De man is helaas twee dagen later in een ziekenhuis in Breda overleden. Camping  

ondervindt verder af en toe overlast van honden op het strandje. Op camping 



  

 vond onlangs een sterfgeval plaats. Camping  ontvangt de laatste tijd 

klachten over stank van het mesten in de omgeving. Ook de andere campinghouders 

herkennen dit probleem. Wellicht biedt overleg tussen de landbouw- en toerismesector 

uitkomst. zit in het bestuur van de ZLTO en zal het probleem daar 

aankaarten.  had onlangs een opmerkelijke poging tot inbraak. Men bleek 

precies bij de kluis te zijn uitgekomen, terwijl niet te zien is waar de kluis zich bevindt. 

Verder was er een incident met een man die drie kinderen lastig viel, ondanks een 

patrouille/zoektocht is de man niet meer gesignaleerd. Wat ook opvalt is het aantal inbraken 

overdag. Er zijn een paar kleine vechtpartijtjes geweest en een aantal personen is de 

toegang ontzegd. Opvallend is het grote aantal mensen dat flink onder invloed van alcohol 

achter het stuur kruipt. Hoe meer men heeft gedronken, hoe gevaarlijker er gereden wordt. 

De politie zal aandacht houden voor dit probleem. Camping  wil de 

waterpolitie graag een compliment geven. Hun inzet is goed en zij treden goed op bij 

overlast op- en aan het Veerse Meer. Er wordt aandacht gevraagd voor de toegangontzeg-

ging op campings. Het is van groot belang dat dit collectief gebeurd, dat is ook de afspraak. 

Dit punt komt de volgende keer terug.  

 

31 augustus 2009  

Een terugkerend punt is het parkeren langs de Havenweg in Kortgene. Dit heeft enerzijds te 

maken met ontoereikende capaciteit, maar anderzijds ook met gemakszucht. Voorlopig 

komt het aan op de bestaande parkeerterreinen. Bekeken zal worden of het mogelijk is om 

extra verbodsborden te plaatsen en de weg te voorzien van een gele streep. Het ongeschikt 

maken van de berm blijkt geen optie. Ook dient er uiteraard handhavend te worden 

opgetreden wanneer het parkeerverbod genegeerd wordt. Camping  vraagt naar 

de ontwikkeling van de toeristenbelasting. Deze gaat waarschijnlijk volgend jaar iets 

omhoog, maar de raad moet zich daarover nog uitspreken. Camping  wijst er op dat 

de gemeente een grote inkomstenbron heeft aan het toerisme. Daarom zouden de 

gemeentelijke inkomsten van de toeristenbelasting ook zoveel mogelijk moeten terugvloeien 

naar het toerisme. Camping zou ook graag met de raad naar de toekomst 

willen kijken. Het toerisme is ook bereid om te investeren. De burgemeester adviseert om 

hierover een keer een afspraak te maken met wethouder de Putter. Het algemene beeld van 

de aanwezigen is dat de zomer 2009 rustig is verlopen en dat het qua incidenten een zomer 

is ‘zoals het hoort’. Qua omzet valt de zomer absoluut niet tegen, maar het levert ook niet 

direct 20% meer omzet op. Men houdt de hand op de knip. Het collectief campingverbod 

komt nogmaals ter sprake. Er ligt een afspraak dat, wanneer er op een camping aan iemand 

de toegang wordt ontzegd, dit gelijk voor alle campings op het eiland geldt. Dit biedt ook 

duidelijkheid richting de lokale jongeren: eenieder is welkom, zolang men zich gedraagt.  

 




